
Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Skolebestyrelsen medlemmer: 

Forældre: Kenn Broberg, Lasse Beck, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun og Steffen Munk 
Suppleanter: Camilla Bolette Hansen og Mette Jellum 
Elever: Casper Ipsen (8.B) og Max-Emil Jay Andersen (9 C) 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Christine Helmudt og Lykke Jønck 

Dagsorden og referat 

Ny dato: Tirsdag d. 14. december 2021 
Tidspunkt: kl. 18.00 – 21.00 med spisning 
Sted: Afd. Kingo 
 
Mødeleder: Kenn 
Referent: Lykke/Christine 

Deltagere:  
Forældre: Kenn Broberg, Michael Brandt og Steffen Munk (virtuelt) 
Suppleanter: Camilla Bolette Hansen og Mette Jellum 
Elever:  
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Christine Helmudt og Lykke Jønck 
Afbud: Mette Riisby, Mark Thuun og Torben Stanley Stensvig 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Tid Referat  

Vi starter med spisning og hygge den første ca. ½ time.  

21/22-35 Formalia 
- Godkendelse af dagsorden (B) 
- Punkter til eventuelt (O+B) 
- Henvendelser til bestyrelsen (O) 

Se punkt 21/22-38 

5 min Dagsordenen blev godkendt. De to konsulenter på pkt 21/22-38, bliver udsat til januar. 
Evt. intet 
Henvendelser: Michael  

21/22-36 Elevforhold (O+D) 
- Siden sidst 
- Elev feed-back fra pkt 21/22- 39 

10 min Elevrådet har afholdt to møder, hvor de har drøftet skolens resultater. 
Der er elev feedback - se udsendte bilag. 
Der var ikke mange input i forhold til hvad eleverne selv kan gøre. – Eleverne mente at det 
primært var lærerne og forældrene der skulle gøre noget. 
Jens tager en tur rundt i klasserne, hvor han sætter fokus på nogle forskellige områder. 
Bl.a. hvilke områder vi er gode på. 
Der er næsten 1 karakter point i forskel mellem drenge og pigerne. 
Eleverne ønsker feedback på hvad kriterierne er for karaktergivningen, og hvorfor man 
har fået den karakter man har. 
 

21/22-37 Covid-19  (O+D+B)  
- Status 

15 min Vi har haft en hård periode med Covid. 
Vi startede på Byvang omkring 5-6 klasserne.  



Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Derefter tog Lindegård over. Der har været mange smittede børn og medarbejdere. Vi har 
flere gang om dagen sendt data afsted og har haft højt fokus på hygiejne og afstand. 
 
Vi drøftede lidt i forhold til fjernundervisningen. 
Kommunalt har man besluttet at alle medarbejdere skal have gyldig Coronapas, der blive 
taget stikprøver. 

21/22-38 vi.skaber.frederikssund.dk (O+D+B) 
Vi får besøg af Julie og Pia der er udviklingskonsulenter i 
kommunen vedr. et nyt politisk projekt (se til højre). 
  

 

30 min Mail: 

Kære Kenn 

Jeg har fået dine kontaktoplysninger af Jens Fenger, jeg skriver til dig fordi at vi lige nu i gang med et politisk igangsat pro-
jekt i Slangerup der handler om nye kulturtiltag. Der er en proces i gang med inddragelse af borgernes ønsker og ideer. Kom-

munen har investeret i en digital platform CitizenLab (vi.skaber.frederikssund.dk ). Her er det meningen at så mange borgere 

som muligt skal tilkendegive, deres ønsker og ideer i forhold til Slangerup. Det kan de gøre frem til den 17. januar. Herefter 
bliver der udarbejdet en rapport som vil blive forelagt det politiske udvalg, så der kan tages stilling til, hvilken nye tiltag der 

skal tages i Slangerup. 
I den forbindelse kunne vi rigtig godt tænke os at tale med forældrebestyrelsen på Slangerup Skole om platformen og jeres 

gode ideer. Må min kollega (Pia) og jeg være med en halv time på jeres møde d. 14.12? Vi tager kage med. 

Kh. Pia og Julie 
 Pause 5 min  

21/22-39 Opfølgning på tema om Skolens resultater (O+D+B) 
Tilbagemelding ift. temamødet i november bla. har elev-
rådet på afdeling Kingo. 

20 min Se pkt 21/22 - 36 

21/22-40 Overgang fra 6. til 7. klasse (O+D+B) 
 

25 min Otto er fortaler for den måde vi gør det på nu, men han har svært ved at finde tid til tidne 
til 6 klasserne. 
Casper synes også det er en god måde at gøre det på. 
 
For:  
Ottos samtaler med børnene. 
Klasseskiftet er godt. 
Bibeholde gode relationer og bryde dårlige. 
 
Imod:  
det var svært for børnene at tage valget om f.eks. 5 kommende klassekammerater. 
Læringstabet. 
 
Ideer: 
Fagretninger / interessefælleskaber f.eks. pædagogiske retninger, kreative fag, naturfag – 
ikke valgfag. 
At man møder på Kingo, og starter op i sin gamle klasse, så man først laver i klasserne til 
efterårsferien, så man skal lære hinanden at kende efter årgang ikke klasse. 
Forslag om at lave klasser allerede i foråret (slut 6 klasse) 

http://www.vi.skaber.frederikssund.dk/
https://vi.skaber.frederikssund.dk/


Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Belbin kids? 
Hvad er motivationen for at vælge. 
Vi sender det ud til mellemtrinnet og overbygningen til erfaringsdannelse 
 

21/22-41 Økonomi (O+D+B) 
- Status ift. regnskab for 2021 
- Proces vedr. budget for 2022 

15 min Vi forventer at komme ud med et lille overskud eller med et 0.  
Årsregnskabet fremlægges i januar. 

 Tilsyn (fast punkt) (O+D+B) 0 min Udgår 

 Principper og retningslinjer (fast punkt) (O+D+B) 0 min Udgår 

21/22-42 Elev til- og afgang (fast punkt) (O+D) 
(bilag på mødet) 

5 min En enkelt for skydning, samlet minus 10 på skoleåret. Der mangler en opdatering, den nye 
fremlægges på næste møde. 

21/22-43 Korte orienteringer og spørgsmål (O) 
- Formand 
- Øvrige medlemmer 
- Ledelsen 

- Cyber- og  sikkerhedsdag den 22/3-2022 

5 min Formanden: intet 
Øvrige medlemmer: Intet 
Ledelsen: stillingsopslag til vakante stillinger, Byvang mangler afklaring, der har været 
holdt samtaler i dag og i morgen. Har fået en del gode ansøgninger.  
 

21/22-44 Kommende møder: (O+D+B): 
(Se nedenfor) 

- Makerværket 
- Trafikpolitik 

5 min Organisering af skolen på næste møde som tema. 

21/22-45 - Evt. (O) 10 min Michael henvendelse til bestyrelsen. Der er nogle piger fra en klasse der ønsker at få op-
delt seksualundervisningen.  
Svar: det plejer vi altid at gøre i uge sex. 
 

Kommende møder: 25/1 BYV, 8/3 LIN, 5/4 KIN og 31/5 BYV*. (* forlænget møde med spisning) 

  



Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
Kommende møder: 

4 December  - Klassedannelse for kommende 7. klasser. Evalueringen og drøftelse af princippet 
for overgangen fra 6. til 7. klasse. 

5 Januar  - Temamøde: Skolens organisering 

6 Marts  - Skolebestyrelsens mødedag og –tidspunkt debatteres. 

7 April  - Evaluering af skolens politikker og principper mv.. 

8 Maj  - Planlægning af forældrerepræsentanternes deltagelse på forældremøder i au-
gust/september skal gøres på mødet i juni. Samt hvad skal indholdet og formålet 
være. 

Forår ’22 Vedr. valg til skolebestyrelsen (foråret 2022)  - Tidsplan 
- Valgmøde 
- Planlægge kortere konstitueringsmøde primo august (ultimo juni) evt. m. spisning 

 
Årshjul: 
 

1 August/september:  - Budgethøring 

2 Oktober  

3 November  

4 December - Regnskab og budget - 1 

5 Januar  

6 Marts - Regnskab og budget - 2 

7 April - Evaluering af skolens politikker og principper mv.. 

8 Maj/juni - Mødeplan 
- Deltagelse på forældremøder 

 


